
 
 

Valberedningens förslag för Naturistföreningen Bergslagens Solsport, NBS 2013 
Styrelsen och övriga förtroendevalda 

 
Ordförande: Bo Carlqvist, mandat till 2014 
Kassör: Maria Wilhelmsson, nyval 
Maria Wilhelmsson har varit med i NBS i några år nu och sedan förra säsongen så har hon 
fast plats (204). Hon är 48 år och jobbar som ekonomiassistent för ekonomiavdelningen  
på Skaraborgs sjukhus. 
Utbildade sig till gymnasieekonom 99-00 och har sedan jobbat med detta. Hon sköter även sin 
mans företagsbokföring. 
Ledamöter: Ulf Ericsson, mandat till 2014 
 Susann Nilsen, omval 
 Erwin Hedén, mandat till 2014 
 Sven-Erik Kilsten, mandat till 2014 
 Kristine Strömberg, nyval 
Kristine Strömberg är kassör i en lokal pistolskytteförening och i in kretsförening (pistol). 
Ordförande i en länsförening (Diabetes) och hon är även ledamot i Svenska 
Diabetesförbundet. Har varit föreningsmänniska i 40 år. I hennes privata liv är hon lärare på 
högstadiet i grundsärskolan i Västervik. 
 
Revisorer: Vakant 
 Lars Jacobsson, nyval 
Lars Jacobsson har akademisk utbildning i logistik och transport ekonomi och har tidigare 
varit med i NBS styrelse vid två tillfällen varav 6 år som ordförande, så han har stor 
erfarenhet av föreningens verksamhet. Har varit revisor vid ett par olika tillfällen i olika 
föreningar och även tidigare i NBS 
Revisorsuppleant: Karl Gunnar Olson, omval 
 
Valberedningen: Ylva Grafling, nyval, sammankallande. Har varit ordf. för NBS. 
  Alf Prestegård, nyval 
  Wicke Westman, omval 
 
Årsmötesordförande 2013: Eie Gillheim, har valt att föreslå sig själv och har lång 
erfarenhet, av detta. 
Årsmötessekreterare 2013: Åke Dahlbom, sekreterare för avdelningen Pappers  
på pappersbruket Munkedal 
 
Så här har valberedningen arbetat: 

• Vi fick ej ta del av medlemsregistret, detta sa styrelsen nej till. 
• I Bergslagsaktuellt, september 2012 nr3 så hade vi en artikel där vi uppmanade 

medlemmarna att höra av sig till oss i valberedningen 
• Vi har intervjuat samtliga i nuvarande styrelsen och revisorerna om hur dom upplever 

sitt uppdrag och samarbetet sinsemellan. 
• Vi har nästan inte fått in några förslag från medlemmarna men vi vill tacka speciellt en 

medlem Gro Mette Wang som har skickat förslag till Christina Vibass, samman- 
kallande för valberedningen, vilka hon tycker skall sitta i styrelsen och dom övriga 
förtroendevalda. 

• Även Bo Carlqvist har lämnat in sitt förslag men för övrigt nästan helt tyst. 



• Med tanke på att vi är ca 500 medlemmar, så är detta mycket dåligt resultat. 
• Vi har tittat på könsfördelningen i styrelsen och vi tycker att det bör vara mer kvinnor 

            som speglar medlems antalet kvinnor i naturistföreningen NBS. 
• Även i för kommande valberedning har vi tittat på samma frågeställning och vill ha 

med en kvinna där. 
• Vi har pratat med samtliga nyvalda och använt våra privata telefoner, till detta. 
 

Valberedningen vill rekommendera kommande styrelse och förtroendevalda följande: 
• Vi vill att hela styrelsen ska få styrelseutveckling internt eller externt utbildning. 
• Vi och många andra medlemmar har upplevt att styrelsen inte på ett trevligt sett har 

tagit hand förfarande angående nuvarande kassören Elisabeth Westman 
förtroendevalda uppdrag. 

• Ni har hängt ut henne som person både i Extra Bergslagsaktuellt och på en 
Facebookssidan "Gustavsberg" som ledamoten Susann Nilson är ansvarig för och 
endast vissa medlemmar är inbjudna där att vara "vänner" med henne. 

• Så här "arbetar" man inte och det får inte förekomma att ett antal ledamöter i styrelsen 
skriver elaka eller tråkiga kommentarer om medlemmar. Tänk på att många 
medlemmar känner många andra naturist vänner i andra föreningar och ryktet för vår 
förening och förtroendevalda hamnar på mycket låg nivå och det kan vara jättesvårt att 
reparera detta. 

• Deras styrelsemöten är alldeles för långa ca 5 timmar med tanke på att dagordningen 
dom använder sig av bör det ta 2-3 timmar max och det saknas styrelsestruktur. 

• När det inte är säsong på campingen och styrelsemötena är under hela året med ca 1 
gång per månad så vill vi att man tittar på att man kan arbeta med samma redskap som 
förbundsstyrelsen i Sveriges Naturistförbund gör, alltså Skype via deras egna datorer 
hemmavid. Detta spar in pengar för föreningen och man slipper även kostnaden för 
hyrning av lokaler och reseersättningar till styrelseledamöterna. Det är bra att vi har 
medlemmar som bor på olika orter som ingår i styrelsen men idag är det alldeles för 
höga kostnader för dessa styrelsemöten. 

• Informationen till medlemmarna i naturistföreningen NBS, är alldeles för låg och man 
bör titta på att få ut information från styrelseprotokollen till samtliga medlemmar i 
naturistföreningen NBS och det räcker inte att bara informera  

      på vår förenings camping. 
• Om kassören Elisabeth Westman hade fått utbildning under sitt mandatperiod som hon 

blev lovad av Stig Theodorsson så har vi sluppit allt detta krångliga förfarande som 
har gjort att hon har sluppit att mått så här dåligt och det kan ta lång tid för henne att 
hitta tillbaks till sig själv. 

• Så därför vill valberedningen att den kommande kassören endast tar hand om 
föreningens och campingens, in och utbetalningar och medlemsregistret.  

• Bokföringen för campingen bör ligga på en utomstående bokföringsbyrå. 
• Det vore önskvärt om valberedningen och revisorerna har ett litet arvode för att täcka 
      telefonkostnader och reseersättningar, för att klara av uppdragen. 
• Märker ni förtroendevalda att ni inte riktigt klarar av erat uppdrag så begär utbildning  

            internt eller externt i tidigt stadium. 
 
Dessa personer har ingått i denna förtroendevalda valberedning, för NBS: 
Christina Vibass, sammankallande, Ljubica Engholm och Wicke Westman 
 


